

ЗАПОВЕД

НА МИНИСТЪРА НА ОТБРАНАТА

12.06.2024 г.

№ ОХ-569

гр. София

Съдържание: Ред и начин за определяне на размера на индивидуалните основни месечни заплати на цивилните служители по чл. 295, ал. 6 от Закона за отбраната и въоръжените сили на Република България

На основание чл. 31, ал. 1 и чл. 295, ал. 7 във връзка с чл. 295, ал. 6 от Закона за отбраната и въоръжените сили на Република България (ЗОВСРБ) и в изпълнение на § 8 от ПЗР на ЗИДЗОВСРБ (обн., ДВ, бр. 38 от 2024 г.)

ЗАПОВЯДВАМ:

I. Органът по назначаването/работодателят може да определя индивидуални основни месечни заплати (ИОМЗ) на цивилните служители по служебно правоотношение и по трудово правоотношение по чл. 107а от Кодекса на труда при условията на чл. 295, ал. 6 от ЗОВСРБ в Министерството на отбраната, Служба „Военно разузнаване“, Служба „Военна полиция“ и Института по отбрана „Проф. Цветан Лазаров“, в следните случаи:

1. При определяне на ИОМЗ на съответното длъжностно ниво и степен на основна месечна заплата при условията на чл. 9 и чл. 9а от Наредбата за заплатите на служителите в държавната администрация (Наредбата), в рамките на разходите за заплати, възнаграждения и задължителни осигурителни вноски по бюджета на съответния разпоредител с бюджет, съгласно Закона за държавния бюджет на Република България за съответната година, при спазване на:

1.1. Размерът на основна месечна заплата не може да надвишава максимално допустимия процент по приложение № 1 към настоящата заповед.

1.2. Размерът на основна месечна заплата се определя при отчитане на средния размер на основните месечни заплати на цивилните служители в съответното ниво и степен на основните месечни заплати в административната структура до достигнатите максимални размери на основните заплати за длъжността в съответното административно звено.

2. При увеличаване на ИОМЗ на служителите при условията и по реда на чл. 11, ал. 1, т. 1 – 5 и чл. 12 от Наредбата, когато индивидуалната основна месечна заплата е определена в степен 4 на съответното длъжностно ниво, като размерът не може да надвишава:

2.1. Максимално допустимия процент по приложение № 1 към настоящата заповед.

2.2. Сумата от основното месечното възнаграждение по чл. 212 и допълнително възнаграждение по чл. 213 от ЗОВСРБ на военнослужещ, назначен на съпоставима длъжност, определена в Таблицата за съпоставимост на длъжностите от Класификатора на длъжностите на военнослужещите в Министерството на отбраната, структурите на пряко подчинение на министъра на отбраната и Българската армия към Националната класификация на професиите и длъжностите, 2011 г., обявена с МЗ ОХ-920/10.11.2020 г., доколкото не следва друго по силата на нормативен акт. За Служба „Военно разузнаване“ и Служба „Военна полиция“, както и при липса на съпоставима длъжност, изискването се прилага към следващата по-висока в йерархическа подчиненост длъжност за военнослужещ в съответната структура или административно звено.

II. За определяне на ИОМЗ на служителите, заемащи длъжностите в областта на информационните технологии и в областта на летателната експлоатация, лицензиране на авиационния персонал и летателна годност на гражданските въздухоплавателни средства по чл. 7, ал. 6 – 8, чл. 7а, ал. 1 – 10 и чл. 9, ал. 7 и 8 от Наредбата за прилагане на Класификатора на длъжностите в администрацията, както и на ръководителите на структурни звена, в които има такива длъжности се прилагат ал. 6 и ал. 7 на чл. 7 от Наредбата.

III. Постоянният секретар на отбраната и директорите на Служба „Военно разузнаване“, Служба „Военна полиция“ и Института по отбрана „Проф. Цветан Лазаров“, в срок до 30.06.2024 г., да организират привеждането на вътрешните правила за заплатите на съответните структури в съответствие с настоящата заповед.

IV. Актуализацията на ИОМЗ на правоимащите лица по § 10 от ПЗР на ЗИДЗОВСРБ (обн., ДВ, бр. 38 от 2024 г.) – цивилните служители по служебно правоотношение и по чл. 107а от Кодекса на труда от администрациите по т. I, на които индивидуалните основни месечни заплати, увеличени след 01.01.2024 г. по реда и условията на чл. 12 от Наредбата, са били ограничени до максималния размер за степен 4 на съответното ниво по Приложение 1 от Наредбата, следва да се извърши в съответствие с настоящата заповед.

V. Заповедта да се публикува на интернет страницата на Министерството на отбраната – www.mod.bg.

МИНИСТЪР НА ОТБРАНАТА

АТАНАС ЗАПРЯНОВ

ТАБЛИЦА

**ЗА ОПРЕДЕЛЯНЕ НА МАКСИМАЛЕН ПРОЦЕНТ ПО ЧЛ. 295, АЛ. 6 ОТ
ЗОВСРБ ПО НИВА И СТЕПЕНИ**

Нива на основните месечни заплати	Длъжностни нива по КДА	Наименование на длъжностните нива по КДА	максимален процент по чл. 295, ал. 6 от ЗОВСРБ			
			степен на ИОМЗ			
			1	2	3	4
2	2	Ръководно ниво 2	до 30 %	до 40 %	до 50%	до 50%
4	3	Ръководно ниво 3Б	до 25 %	до 35 %	до 40%	до 50%
6	4	Ръководно ниво 4А	до 25 %	до 30 %	до 35%	до 50%
8	5	Ръководно ниво 5А	до 25 %	до 30 %	до 35%	до 50%
9	5	Ръководно ниво 5Б	до 25 %	до 30 %	до 35%	до 50%
11	5	Експертно ниво 1Б	до 20 %	до 25 %	до 30%	до 50%
12	6	Ръководно ниво 6А	до 20 %	до 25 %	до 30%	до 50%
14	6	Експертно ниво 2	до 15 %	до 20 %	до 25%	до 50%
17	7	Експертно ниво 3	до 15 %	до 20 %	до 25%	до 50%
19	8	Експертно ниво 4	до 15 %	до 20 %	до 25%	до 50%
22	11	Експертно ниво 7	до 15 %	до 20 %	до 25%	до 50%
23	11	Ниво специалист 1	до 10 %	до 15 %	до 20%	до 50%
24	12	Ниво стажант	до 10 %	до 15 %	до 20%	до 50%
25	12	Ниво специалист 2	до 10 %	до 15 %	до 20%	до 50%
26	13	Ниво специалист 3	до 10 %	до 15 %	до 20%	до 50%
27	13	Ниво сътрудник	до 10 %	до 15 %	до 20%	до 50%
28	14	Ниво изпълнител	до 10 %	до 15 %	до 20%	до 50%